


Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.



Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.

Cold starters



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.

Hot starters

King prawns in a tomato-cream sauce 

Dranniki – sliced Fried potato with some mushrooms aside

Eggplant zucchini mozzarella rolls



Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.

Salads

Green salad with some chicken fillet and bread chips

Chicken salad with some walnut and apple Feta cheese vegetable salad

Green salad with prawns and bread chips

A mix of green salad, cottage cheese 
and a poached egg

Mildly salted salmon and avocado salad



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.

Main courses

A pike cutlet with tar-tar sauce

Mushroom farfalle

Salmon with some spinach 
and cottage cheese aside



Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.

Pikeperch with salsa sauce 
and pumpkin puree

Sous-Vide lamb with some wine vinegar

Tempura style spicy pork steak

Homemade pelmeni with some mushroom sauce

Sous-Vide turkey with cream-cognac sause



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.

Side dishes

Baked potato with some garlic and spices



Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.

Mushroom cream soup, a selection of champignons and white mushrooms

Soups

(Борщ на говядине со сметаной, с салом и греночками)

(Гороховый суп на копченых ребрышках) Pea soup with some smoked meats and croutons

 
 (cabbage and beef soup with some sourcream) 

(Уха из мурманского лосося с судаком со сливками и зеленью)

(Традиционная окрошка с ветчиной, зеленым лучком и яйцом на квасе)

Chicken noodle broth with a quail egg



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.

₽
нежный
с начинкой из мягкого кокосового кранча с 
мякотью кокоса  на песочно-шоколадной 
подложке | A Soft cheesecake cooked of cottage 
cheese , chocolate ,coconut pulp and crunch



English breakfast black tea ₽

tea with rich taste is ideal for starting the day.

sachet of aluminum foil to preserve the freshness of the tea leaf. 

Collected in early spring, the tea leaves of th is most popular green tea variety are steamed, which  
allows to preserve their pristine freshness. Has a rich rich flavor of rice.

₽

aromas have become a perfect complement to the rice flavor of Sencha tea.

₽

Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.

Soft drinks

l

/ 

/ 
-Лимонад манго-маракуйя с мякотью маракуйи и мятой / Mango,mint,passion fruit lemonade
-Лимонад клубника-мята с целой клубникой и свежей мятой / Strawberry mint lemonade
-Лимонад грейпфрут-малина с кусочками грейпфрута и свежей малиной / Grapefruit,raspberry lemonade
-Лимонад мандарин-тимьян с дольками мандарина и свежим тимьяном / Mandarin thyme lemonade
-Лимонад груша-базилик с дольками груши и свежим базиликом / Pear, basil lemonade

Mango smoothie with some orange juice Milk Strawberry mint smoothie 



Подача блюд может отличаться от фотографий. Пожалуйста, сообщите официанту, если у вас есть аллергия на какие-либо продукты.

Kids menu

Homemade chicken nuggets with cheese

Mini-pelmeni with some sourcream or butter aside



Please tell the waiter if you have allergy to any products. Dish may be di�erent from the picture.



8 (812) 450-53-20 
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